
 
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové z.s. dne 15. 12. 2020 v Hradci 
Králové 
 
Účast: Šolc, Velda, Vágner, Fialová, Víšek 
Omluveni: Němeček 
 
VV projednal a schválil:   

1. Členská schůze bude formou pozvánky zaslané předsedou svolána ihned po ukončení 
vládních restrikcí v oblasti shromažďování, její konání 1 měsíc po zaslání pozvánky. 

VV oznamuje:  
1. V souladu s vládními opatřeními byl od 7.12. umožněn trénink vlastních členů, na základě 

nové úpravy se od 18.12. kuželna opět zcela uzavírá. 
2. VV vzal na vědomí ukončení členství v klubu zaslané mailem panem Tomášem Víškem 

s odvoláním na zdravotní důvody. 
3. Vzhledem ke skutečnosti, že příští Členská schůze je zároveň schůzí volební, se VV rozhodl o 

předložení návrhu členům na změnu stanov v otázce počtu členů VV. Navrhovaná změna 
spočívá ve snížení počtu členů VV ze sedmi na pět.  

4. V prosinci se na základě výzvy UNITOPU náš klub zaregistroval v NSA (Národní sportovní 
agentura). Nutná podmínka pro příští eventuální dotace. 

5. Na příští schůzi VV projedná podle situace, zda neřešit ČS jinou formou. 
 

 
VV uložil:  

1. Zajistit pořízení potřebného nářadí. p. Víšek, T: 9/2020 – odloženo na 10/2020 – termín nově 
stanoven  na 1 měsíc po uvolnění vládních opatření. 

2. V závislosti na uvolnění vládních opatření upravit rozpis zápasů a propozice HALK.  
       p. Němeček, T: dle termínu, od kdy bude povolen sport ve vnitřních prostorech. 
3. Připravit pozvánku na CS včetně programu - 2021.  
       p. Vágner, T: po ukončení vládních restrikcí v oblasti shromažďování 
4. Zajistit předání majetku klubu na kuželně a činností správce kuželny panu Petru Víškovi.        

p. Prokop, p. Víše. T: ihned. (po ukončení vládních restrikcí) 
5. Zpracovat vyúčtování dotace UNITOP 2020 a žádost o dotaci 2021 a obojí zaslat v termínu na 

UNITOP. paní Fialová a pan Vágner – T.: 15.1.2021 
 

 
Zapsal: J. Vágner  
Schválil: M.Šolc a VV 


